
Protokół Nr 17/2020 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej RM w Kętrzynie 

w dnia 17 grudnia 2020r. od godz. 10.00 do godz. 11.30 

 

Skład Komisji: 5 członków zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej w Kętrzynie  nr IV/34/2018  

z dnia 20 grudnia 2018r, obecnych 5  członków zgodnie z listą obecności, stanowiącą  

zał. nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

  

- Burmistrz Miasta – Ryszard Niedziółka  

- Naczelnik  Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska -  Ewa Sadowska 

- Kierownik MOPS w Kętrzynie – Marzena Utko 

 

Ad. pkt 1. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  RM - Jerzy Baranowski, który 

powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad. 

Ad. pkt  2 .  

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad (zał. nr 2 do protokołu) do którego 

Komisja nie zgłosiła  zmian i który przyjęto jednogłośnie. 

Ad. pkt. 3 

W tej części posiedzenia Kierownik MOPS w Kętrzynie  Marzena Utko omówiła realizacją 

świadczeń z zakresu pomocy społecznej w roku 2019. 

3.1. 

Kierownik MOPS w Kętrzynie  Marzena Utko dokonała analizy w zakresie poniesionych 

kosztów z budżetu miasta na pomoc społeczną w roku 2019. 

Poinformowała, że MOPS realizuje swoje zadania w oparciu o Ustawę o pomocy społecznej  

z dnia 12 marca 2004r. Kwota kosztów poniesionych na pomoc społeczną w 2019 r. wyniosła 

40 876 768,83 zł, z czego wkład własny gminy wyniósł 5 079 880,87 zł. Do realizacji zadań  

z zakresu pomocy społecznej MOPS zatrudnia 44 pracowników, z czego 35 finansowanych  

z budżetu gminy, 7 z budżetu wojewódzkiego. Na koniec 2019 r. pomocą społeczną objętych 

było 2 595 osób, czyli ok. 10% ogólnej liczby mieszkańców gminy. W domach pomocy 

społecznej przebywa 35 mieszkańców naszego miasta. Z tego tytułu wydatki za rok 2019 

wyniosły 879 907,12 zł.  W domu dziecka przebywało 10 dzieci, z tego tytułu poniesiono 

wydatki w kwocie 125 572,93 zł. Pieczą zastępczą objęto 29 dzieci, co stanowiło koszt 

140 936,21 zł. 

Podsumowując stwierdziła, że dużym obciążeniem finansowym dla gminy jest opieka nad 

osobami starszymi. Należy rozwijać bazę i pozyskiwać środki na realizację zadań związanych 

z opieką nad seniorami.  

Radna Zofia Waszkiewicz zgłosiła wniosek, że należy podjąć działania mające na celu 

zmianę siedziby MOPS na własny obiekt, w celu uniknięcia kosztów związanych  

z utrzymaniem budynku. 



Komisja w głosowaniu 4 głosy „za”, 1 głos „wstrzymujący się” pozytywnie zaopiniowała 

powyższy wniosek. 

Ad. pkt 4.  

Naczelnik  Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska   Ewa Sadowska 

dokonała analizy w zakresie gospodarki odpadami na terenie miasta. 

4.1. 

W tej części posiedzenia Naczelnik  Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony 

Środowiska   Ewa Sadowska przekazała informację w zakresie ilości odpadów, kosztów  

i umów w roku 2019r. 

Radna Zofia Waszkiewicz i Czesław Ćwik poprosili o  wyjaśnienia w sprawie  otrzymywania 

przez właścicieli garaży na terenie miasta umów na wywóz odpadów komunalnych. 

Naczelnik  Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska   Ewa Sadowska   

i Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka wyjaśnili, że obowiązek posiadania umowy na wywóz 

odpadów komunalnych przez właścicieli garaży wynika z Ustawy o utrzymaniu czystości i 

porządku w gminach z dnia 19 lipca 2019r. 

Zgodnie z tą ustawą nieruchomości zostały podzielone na zamieszkałe i niezamieszkałe  

(przedsiębiorcy, ogrody działkowe i garaże). Obecnie są wysyłane pisma do właścicieli 

garaży, które maja na celu przekazanie informacji w tym zakresie, czyli że to na właścicielach 

garaży spoczywa obowiązek podpisania umowy na wywóz nieczystości. Umowę można 

podpisać z jedną z dwóch działających firm: PGK „Komunalnik”, lub firmą prywatną 

„Kuba”. Termin na podpisanie umów przez właścicieli garaży przesunięto do końca stycznia 

2021r.  

Radny Czesław Ćwik zapytał, kto ustala wysokość opłaty za wywóz odpadów z garaży? 

Naczelnik  Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska   Ewa Sadowska  

poinformowała, że właściciele garaży podpisują z wybranym przez siebie podmiotem umowę 

cywilno-prawną i sami wybierają ofertę.  

Radna Zofia Waszkiewicz zgłosiła uwagę, że spółdzielnia mieszkaniowa jako administrator 

budynków nie podejmuje działań mających na celu uświadomienie mieszkańców w zakresie 

segregacji odpadów. Naczelnik Ewa Sadowska potwierdziła, że w budynkach zbiorowych  

jest problem z segregacją. 

4.2. 

Naczelnik  Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska   Ewa Sadowska  

przedstawiła wykaz  uchwał, regulujących sprawy związane z gospodarka odpadami 

komunalnymi. 

4.3 

Naczelnik  Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska   Ewa Sadowska   

przedstawiała regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Kętrzyn. 

Ad. pkt 5. 

Przewodniczący komisji Jerzy Baranowski przedstawił sprawozdanie z przeprowadzonej 

kontroli zadań własnych w zakresie funkcjonowania komunikacji miejskiej. 

Ad. pkt 6 

Nie zgłoszono zapytań i wniosków. 

Ad. pkt 7 



Komisja przyjęła protokół z posiedzenia komisji nr 16/2020. 

Ad.pkt.8 

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Irena Małachowska 

 

 
Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  w Kętrzynie 

(-) Jerzy  Baranowski 
 

 

 

 

 

 

 


